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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson
Vice Talman Nils Backlund

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Ludvig Nordqvist väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Robin Alenwik med närvaro- och yttranderätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Jag mår bra. Var med på arbetskväll, kul med asplunch. Var på KU igår.
På KU diskuterades Chalmers 2040, mer om det under övrigt.
Filip: Mailat och varit på möten.
Felix: Bokfört lite, hade arbetskväll i tisdags. Köpt nya lås varav ett funkar.
Pluggat mycket.
Harald: Har pillat lite med de nya låsen, det ena funkar tyvärr inte.
Hedda: Jag mår bra. Pluggat mycket. Haft möten och arbetskväll. Tagit ikapp
lite mail.
Andreas: Jag mår bra. Inte så mycket att göra. Börjat ta tag i lite bös som
las på hyllan innan tentorna. Fixat lite med lösenord. Var med och arrade
asplunch.

§4.2 DP Det är bra med oss. Väldigt mycket med aspningen nu framöver men det blir
kul. Pubrunda idag.

§4.3 F6 Det är ganska bra med oss, stressigt med tentorna. Aspresa i helgen ska bli
kul. Har bokat CM och fått temat. Vill inte säga vad temat är men det blir
den 21 april. Söndagen dagen efter första Cortègedagen. De ska försöka fixa
serveringstillstånd till 03.

§4.4 FnollK Bra med oss, inte så stressade, har fixat samarr med Gos.

§4.5 SNF Vi har det bra. Preppet inför cocktail krockar lite med DP om ugnarna men
det löser sig. Var med på Freks besökskväll, arrade asplunch.
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§4.6 Foc Vi mår bra. Jag har mycket att göra vilket är segt.

§4.7 FARM Vi har haft en dålig vecka. Det skulle varit studiebesök med Zenseact. De tyckte
att det kom för få anmälda och då ställde de in. Vi hade varit på dem om att
skicka PR och vi tycker att den kom väldigt sent men de är ändå lite sura på
oss.

§5 Fyllnadsval Robin, är 19år, f23, har körkort, söker för det verkar kul. Han äger inga kräldjur.
Han tycker att kräldjur ska vara utanför Focus. Han har hört vad slangen heter
men kommer inte ihåg.
Beslut: Att välja in Robin Alenvik som kräldjursvårdare.

§6 Renoveringen Tord skulle varit förbi. Låsen funkar inte. Tord skulle kört en tour av KFM för
att gå igenom alla renoveringsprojekt men det har han inte gjort. Tanken är
fortfarande att Hilbert ska vara klart innan mottagningen. Det är nu dags att
städa buren. Filip kommer någon gång i nästa vecka gå in och slänga allt som
står dumt eller ser ut som skräp. Det sas att NollKs tält skulle flyttas till lilla
buren, det kommer inte riktigt att få plats så det får vara kvar i stora buren.
Tältet ligger lite skräpigt nu, får gärna läggas lite finare. F6 har inte tid att
städa i helgen, Filip vill att det ska vara städat till nästa styretmöte.

§7 Sektionsmötet Nils är med från TalP. Han informerar att sektionsmötet kommer att hållas
tisdag den 7e maj. De har bokat en sal, HA1 var upptagen så det blir HB4.
Vi kör ett styretmöte samma dag istället för den 9e maj. Det kan även bli ett
extra möte veckan innan för att vi ska hinna godkänna gruppnomineringarna
innan de publiceras.

§8 Student Voice Adam nämner att det är Student Voice nästa månad. Han undrar om det är
någon i styret som har några frågor då det är upp till hela styret att bestämma
dessa. Frågorna från högskolan har Adam inte fått än. Arrangemangsutbud är
fortfarande aktuellt så det hade man kunnat ha en fråga om. Studieplatser och
vid vilka tider som folk sitter och pluggar hade också varit intressant att ha en
fråga om. SNF ska kolla på fler frågor, hela styret kan också tänka på det till
nästa möte.

§9 Äskningar Felix har godkänt tre stycken. Balngt teambuilding 440, atomicmorgon, nekat
en äskning om nya drinkglas men det köptes på porslinbudgeten, det landade
på 1300 kr.
Det är två som ska diskuteras på mötet. Go-morgon vill fortsätta och har nu
äskat för 1600 för 8 läsveckor. Under tentaveckan så kom det 25 personer,
snittar på 10-12 personer.
Beslut: Att godkänna Go-morgon äskningen.
Den andra är från Bilnisse som vill ha reppkläder. Det är under 2000 kr men
Felix tyckte det kunde vara bra att ta det med hela styret. De vill ha både
t-shirt och hoodie i enlighet med ekonomisk policy. Det nämns att det är svårt
att veta var gränsen ska gå för vilka som ska få repplagg. Mötet anser att typ
de flesta kan få om de ber om det.
Beslut: Att godkänna Bilnisses äskning om repplagg.

§10 Ljudnivå under
arrangemang

Det pratades om på stormötet, det har skickats till de som inte var med. F6
hade öronproppar i släppet och båda barerna. Det var typ ingen som tog. De
sa inget om att det fanns men det stod framme. De hade hällt upp i skålar och
de är inplastade. DP tänkte köra en liknande lösning ikväll.
Utöver öronproppar så var folk överens om att vi inte skulle införa några regler,
men att man som arrangör ska tänka mer på ljudnivån för att alla ska trivas.
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§11 Ändring i
flaggmarskalkens åligganden

Det har kommit ett förslag från flaggmarskalken som tycker att det är orimligt
att flagga på halv stång den 13e mars, Lee Falks dödsdag. Detta då det miss-
brukar ett känt täcken för sorg och förlustoch går emot god flaggsed att flagga
på halv stång med en föreningsflagga.
Beslut: Att stryka dagen Lee Falks dödsdag den 13 mars (halv stång)."i listan
på de dagar då flagmarskalken ska hissa Fanstyget i sektionens flaggstång.
Denna ändring görs i punkt 4.1 under Fanfareriet i Arbetsbeskrivningar.

§12 Övriga frågor

§12.1 Fest och alkoholpolicyn Filip har kollat upp vad som räknas som fest. Han kollade med vSO. PU har
provningar så det är provningar är okej. Det står att det alltid ska finnas alko-
holfria alternativ. Vid en provning så kommer detta innebära att man behöver
ha alkoholfria alternativ som man kan köpa om man vill ha men det behöver
inte vara en alkoholfri provning. Det ska då vara ett likvärdigt alternativ, så öl
om det är en ölprovning och så vidare.

§12.2 SaFT Vi ska ha diskussionsgrupper. Det är då vi som ska fixa diskussionsunderlag
och det kommer också bli vi som håller i diskussionerna. Det kan vara bra att
fundera på vad vi vill diskutera. Senast så satt vi med poster från de andra
universiteten. Så det kan vara smart att man pratar i sina kommitteer vilka
problem som man hade velat veta hur de andra universiteten ser på och löser.
Arvid undrar hur länge SaFTdeltagarna kommer att vara på DuPen. Det är
finsittning innan, och tanken är inte att deltagarna ska vara igång hela natten.
Mer att man ska kunna erbjuda lite häng efter sittningen.
Oskar påpekar att då saftgasquen är för slutet sällskap så måste anmälan
komma ganska snart. Filip nämner att det är deadline för anmälan ganska
snart så det är lungt. Mikael skickar också ut anmälan för oss i styret.
Filip kommer att skicka ut en puffanmälan. Han hade uppskattat om man som
kommitté eller förening skriver upp sig då det kommer finnas många saker att
hjälpa till med.

§12.3 Styretmöten Det är lite glest med styretmöten då vi är lediga nästa torsdag över påsk. Alva
undrar om folk hade kunnat lägga styretmötet på onsdag istället. Det låter som
alla kan.

§12.4 KU Digitalt ID kan nu användas på Gasquen. De funderar på att börja köra det
på sektionslokaler också för typ ET-raj och pubrundor. Dock så kommer det
inte att få användas ikväll. Arrangörer kommer att få instruktioner för hur man
kollar digitala ID.

§12.5 Städvecka Hedda och Andreas har städat. Det är tråkigt när folk inte städar styretrummet
efter att de använt det, tänk på det framöver.

§12.6 Press och Vinyl Pressen lämnas ibland på styretrummet då man är klar. Det är okej att lämna
den ett tag om den är varm och behöver kylas ner men ställ sedan tillbaka den
i buren.

§12.7 Styretgrill på
mottagningen

Gabriella frågar om styret är intresserade av att ha det nästa år igen. Mötet
gissar att även nästa styre kommer att vilja ha det och vid ungefär samma tid
som i år.

§13 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:00!
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